
Forslag:	

Vi foreslår en generell regel for å få overført overskudd/underskudd i regnskapet i bordtennisgruppe fra 
år 7l år. 

Begrunnelse:	

For oss er det viktig å kunne spare opp midler som gruppe for framtidige investeringer i utstyr. 
F.eks. ett bordtennisbord med nett koster rundt 13 000 NOK. Siden vi rydder alt minst 3 ganger i 
uke inn og ut er slitasjen stort. Vi er derfor nødt til å kunne opparbeide oss en budsjett over tid 
som gjør det mulig å kunne bytte ut bord om noen år hvis det blir nødvendig. Med dagens 
handtering at overskudd „forsvinner“ er dette ikke mulig.  

Å gi mer ansvar til gruppene for sin budsjett, øker også viljen til dugnad og for å ha bedre 
kontroll over utgifter. Dagens handtering gjør det umulig for oss å opparbeide/spare oss opp en 
budsjett og samtidig inviterer dette også til unødvendig bruk av penger: gå en gruppe i minus har 
det ingen konsekvenser eller så bruker man kanskje opp „budsjett unødvendig“ før det forsvinner 
31.12… 

En siste punkt: hvis Fjellhallen kommer blir mest sannsynlig tilskudd fra HS til gruppene mindre 
en i dag. Dette betyr at gruppene må få mulighet til å kunne sparer seg opp med en ekstra dugnad 
mer midler. 

Lye, 05.03.2024 

Markus Zeeh, Claudia Osorio Gonzalez, Espen Vorkinn 
__________________ 
[Medlemer av gruppestyre Bordtennis] 

Forslag til årsmøte i: Lye IL, 19.03.2024

Fra: Markus Zeeh, Claudia Osorio Gonzalez,  
Espen Vorkrinn

Tittel på forslag: Overføring av underskudd/overskudd i regnskap
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